
Eindelijk een RUP 
WOONBOS II voor regio 
Heide en Dennendael
Op de gemeenteraad van juni werd het 
RUP (ruimtelijk uitvoeringsplan) Woon-
bos II de� nitief vastgesteld. “Eindelijk, 
want het duurde lang. Het ontbreken van 
een RUP zorgde in het verleden voor dis-
cussie over bouwaanvragen voor appar-
tementen, zoals in Dennendael”, zeggen 
bestuurslid Francis Wouters en N-VA-frac-
tievoorzitter Stephanie Devos.

Eindelijk duidelijkheid
N-VA Kalmthout is tevreden hoewel alles 
wel sneller kon gaan. Nu is er duidelijkheid 
en rechtszekerheid over wat kan en niet kan 

wat betreft bebouwing. Het is goed dat er 
gekozen is voor het behoud van een groen 
karakter in de woonbosgebieden. Meer-
gezinswoningen en appartementen zijn 
enkel mogelijk in welbepaalde afgebakende 
zones nameijk Heidestatiestraat en 
Heidestatieplein. 

Eindelijk een kader
Voor N-VA Kalmthout had het RUP iets 
meer verplichtend mogen zijn. Dat komt de 
duidelijkheid en rechtszekerheid ten goede. 
Toch zijn we al tevreden met het kader 
dat er is. Het RUP kreeg brede steun in de 
gemeenteraad. Enkel Open VLD onthield 
zich. Zij vinden dat meergezinswoningen 
en appartementen wel toegelaten zijn in een 
woonbosgebied als Dennendael. 
Ongelooflijk. 

Een geslaagd Paasontbijt
Op Paasmaandag genoten onze leden en sympathisanten van een 
overheerlijk paasontbijt. De paashaas verraste de kleine en grote kinderen 
met lekkere chocolade eieren. Wij kijken uit naar de volgende editie.

Zomer
Beste lezer,

De zomer staat voor de deur. We blik-
ken graag even terug op de afgelopen 
maanden en activiteiten. Er vond een 
ledenvergadering plaats te Kalmthout 
ter voorbereiding van het ledencongres 
in Antwerpen Expo. Er werd hard 
gewerkt voor en achter de schermen. 
Elk lid kon zijn steentje bijdragen en 
zijn of haar mening uiten en amende-
menten indienen. Ook op ons Paas-
ontbijt en op onze goudgele tent op de 
Kalmthoutse straatfeesten mochten we 
u ontvangen voor een gezellige babbel.

Wilt u zich mee engageren voor een 
beter Kalmthout? Contacteer ons dan 
via kalmthout@n-va.be.

We wensen u alvast een zeer fi jne en 
zonnige zomer toe en hopen jullie te 
mogen begroeten op één van onze vol-
gende activiteiten. Bijvoorbeeld tijdens 
onze 11-juli viering?

Tot dan en fi jne vakantie!

Michaela 
Bruyninckx,
voorzitter N-VA 
Kalmthout 

Op zondag 9 juli 2023 ontvangen wij 
Fractievoorzitter in de Kamer Peter De Roover 
en Antwerps schepen Els Van Doesburg te 
Kalmthout om samen het glas te heffen op 
onze Vlaamse feestdag. Het belooft een 
boeiende middag te worden. Komt u ook?

U bent welkom te Strijboshof, Achterbroeksteenweg 
69, 2920 Kalmthout om 11 uur. Tot dan.

Vlaamse feestdag met Peter De Roover 
en Els Van Doesburg

Kalmthout
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Geen Nationaal Park Grenspark Kalmthoutse Heide
Het Grenspark Kalmthoutse Heide dient geen kandidatuur in 
om erkend te worden als Nationaal Park. Het cd&v-bestuur 
gaf ook een negatief advies. N-VA Kalmthout betreurt die 
beslissing.

Kansen
N-VA Kalmthout is voorstander van een Nationaal Park. Een 
Nationaal Park geeft de kans om natuurgebieden en bescherm-
de landschappen met elkaar te verbinden en op te waarderen. 
Het verhoogt de internationale uitstraling en de toeristisch en 
recreatieve mogelijkheden. Bovendien brengt het structurele 
subsidies met zich mee. “Een meerwaarde dus voor Kalmthout 
en onze mooie natuur”, zegt fractievoorzitter Stephanie Devos.

Beslissing uit angst
De beslissing om geen kandidatuur in te dienen komt er na veel 
ongerustheid en angst voor de toekomst. “We hebben begrip 
voor de bezorgdheden en het dossier nam inderdaad een valse 
start met weinig transparantie. Maar angst is nooit een goede 
raadgever. Onwaarheden werden als waarheid verkondigd en 
aangenomen”, stelt Devos. “Uiteraard is er nood aan voldoende 
garanties voor landbouw, industrie en landeigenaars. Maar het 
ontwerpdecreet en de daarbij horende plannen zijn duidelijk en 
bieden die garanties: geen verplichtingen, geen beperkingen en 
enkel op basis van vrijwilligheid (art. 8 Parkendecreet).” N-VA 
Kalmthout betreurt dan ook dat het dossier van tafel geveegd 
werd en er niet werd getracht om het vertrouwen te herstellen en 
onwaarheden de wereld uit te helpen.

Spijtig: geen gemeenschapsdiensten voor langdurig 
werkzoekenden in Kalmthout
De Vlaamse overheid ondersteunt lokale besturen in het 
opzetten van leerwerkplekken gemeenschapsdienst. Die 
werkplekken dragen bij aan de integratie van de meest 
kwetsbare doelgroepen op de arbeidsmarkt.                              
Het Kalmthoutse cd&v-bestuur stapt niet in dit project in.

Begeleiding en bemiddeling
De doelgroep bestaat uit uitkeringsgerechtigde werkzoekenden 
die minstens twee jaar als werkzoekend bij VDAB ingeschreven 
zijn. Zij kunnen rekenen op een intensieve begeleiding en 
bemiddeling via werkplekleren. Het vormt de brug naar duur-
zame tewerkstelling. 

Opstap naar de arbeidsmarkt
“Dat project zorgt ervoor dat werklozen opnieuw sociale vaardig-
heden en het nodige arbeidsritme verwerven”, stelt bestuurslid 
Francis Wouters. “Het is een belangrijke opstap richting een 
passende job op de gewone arbeidsmarkt.”

Geen extra inspanningen
Het Kalmthoutse cd&v-bestuur gaf aan dat er al tewerkstellings-
projecten lopen die veel inzet van het personeel vragen. “Wij 
betreuren dat de gemeente geen extra inspanningen wil doen om 
meer mensen aan het werk te helpen”, besluit Wouters.

“Kalmthout, als je van natuur houdt” luidt de 
slogan, maar het blijft helaas bij woorden.



N-VA maant gemeente tot 
betere planning. Enkel zo is 
efficiënt financieel beheer 
mogelijk
De � nanciële dienst van de gemeente Kalmthout 
gee�  aan dat een e�  ciënt � nancieel beheer hoog-
nodig is.  

Onrealistisch budget
Het budget en het meerjarenplan hebben een 
signaalfunctie om aan te tonen welke projecten in de 
pijplijn zitten. Er worden volgens de financiële dienst 
van de gemeente budgetten voorzien die onmogelijk 
binnen het voorziene tijdsbestek gerealiseerd kunnen 
worden. 

Meerjarenplan realiseren
De jaarlijkse lijst met overgedragen kredieten is daar-
van het gevolg: bijna 2 miljoen wordt overgedragen 
naar 2023. De financiële dienst stipt bijgevolg aan dat 
het lastig is om het meerjarenplan rond te krijgen. Het 
is onmogelijk om gelden efficiënt te beleggen omdat 
het moeilijk in te schatten is hoeveel liquide middelen 
er effectief nodig zullen zijn.

Patrimonium goed beheren
Bovendien beschikt de gemeente over een zestigtal 
gebouwen die zwaar doorwegen op de gemeentelijke 
werking. Het is naar de toekomst toe belangrijk om 
een efficiënt en performant patrimoniumbeheer uit te 
bouwen. In het nieuwe gemeentehuis zal bijvoorbeeld 
een nieuw dienstencentrum worden geïntegreerd. Het 
gebouw waar nu het dienstencentrum gehuisvest is 
komt dan vrij. Wij hopen dat gemeente effectief die 
efficiëntieoefening maakt.

Geen ontwikkeling 
stationsomgeving 

Kalmthout 
Projectgroep
In 2017 startte een projectgroep op om een ruimtelijk con-
cept uit te werken voor de stationsomgeving Kalmthout. 
Studenten uit de opleiding stedenbouw van de Universiteit 
Antwerpen werkten verschillende visieschetsen uit ter 
inspiratie voor de verdere uitwerking van een gemeente-
lijk visieplan voor de stationsomgeving.

Beleidsplannen 2019-2014
“De stationsomgeving van Kalmthout vormen we om tot 
een aangenaam plein met voldoende groen en daarrond 
plaats voor kantoorfunctie, ouderenwoningen en bouw-
gronden die jonge gezinnen via erfpacht kunnen aan-
schaffen.” Dat las ook u in de beleidsplannen 2019-2024 
van cd&v-Kalmthout.

Timing?
N-VA Kalmthout vroeg de afgelopen jaren meermaals 
naar de timing voor de verdere ontwikkeling van de stati-
onsomgeving in Kalmthout. Eerst werd de visie zoals op-
genomen in de beleidsplannen (her)bevestigd door cd&v 
Kalmthout. Later werd duidelijk dat de gemeentediensten 
werken aan een andere visie. 

Wachten tot de volgende legislatuur
Na onze zoveelste vraag kregen we op de gemeenteraad 
van juni te horen dat er anno 2023 wel nog steeds aan 
gewerkt wordt, maar dat we dat deze legislatuur alleszins 
niets meer hoeven te verwachten. Dat is jammer, het was 
nochtans een belofte in de beleidsplannen.

Uw N-VA-gemeenteraadsleden werken hard 
verder voor u en Kalmthout!

Stephanie Devos Gilles Delcroix Anita Van Der Poel Karin Dekeleuner Sigrid Van Heybeeck 
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister-president 
Jan Jambon

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


